
Protokoll Styrelsemöte Halasjöbygdens Älg och Kronskötselområde
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Ordförande Lars Wadmark hälsar alla välkomna till detta elektroniska styrelsemöte och förklarar

mötet för öppnat.

Lars Wadmark väljs till ordförande och Henrik Lindell till sekreterare. Fredrik Mårtensson väljs att

justera protokollet.

Lars informerar lite om hur diskussionerna har gått mellan Skötselområdet, Länsstyrelsen och

ÄFO-mitt. Som det såg ut ett tag skulle vi tappa ca 3000 ha till Backaryd och Ronneby. Länsstyrelsen

kommer att ha ett möte med Backaryds Älgskötselområde tisdagen den 21 april. Troligtvis kommer

endast Ottos lag tillåtas att byta till Backaryd. Beslut på detta beräknas komma nästa vecka.

Carola har meddelat sitt utträde per post.

Spillningsinventeringen är klar och sammanställd men är ännu inte utskickad. Fredrik skickar ut denna

så alla kan gå igenom den. Även 2019 års spillning bifogas att jämföra med.

Lars skickar mail till medlemmarna om att samrådsmötet som skulle hållas kommer skjutas upp pga

corona. Detta kommer troligtvis hållas i slutet på maj. Medlemmarna uppmanas att komma med

förslag på hur detta möte skall genomföras.

Nytt styrelsemöte måndag den 5e maj.

Mötet avslutas


